
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č.4/2009 ze dne 6.4.2009 

 
Místo konání : zasedací místnost Obecního úřadu ve Vysoké nad Labem 
Čas zahájení :          17.00 hod   
Čas ukončení :         19.00 hod. 
Přítomní členové zastupitelstva obce : Ing. Jiří Horák, Miloslava Marečková, František Salavec, Jiří Brož, 
Jaroslav Králič 
Počet přítomných členů zastupitelstva : 5 
Omluven : Ing. Heda Pellarová, Miroslav Píša 
Zasedání usnášeníschopné : ano 
Hosté: Ing. Daneš, JUDr. Šakarov, pan Musil, manželé Hrůšovi. 
Ověřovatelé zápisu: Jaroslav Králič, František Salavec 
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 5 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina a 
tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen na elektronické i 
fyzické úřední desce 
Návrh usnesení č.1/4/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání  
Hlasování: 
Pro :   4 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 - Brož 
Usnesení bylo přijato. 
 
1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu předem zveřejněn na elektronické i 
fyzické úřední desce. Dále navrhl ověřovatele zápisu – Jaroslava Králiče a Františka Salavce 
Návrh usnesení č. 2/4/2009:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu –  Jaroslava Králiče a Františka Salavce 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

2. Schválení závěrečného účtu hospodaření obce 
Návrh usnesení č.3/4/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje hospodaření obce v roce 2008 a závěrečný účet obce Vysoká nad Labem za rok 2008 bez výhrad 
bere na vědomí předloženou zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2008 
Hlasování: 
Pro :   4 
Proti :   0 - Brož 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
3. Projednání výše neinvestičních prostředků na žáky ZŠ. 
Návrh usnesení č.4/4/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje úhradu neinvestičních prostředků ve výši 352 325 korun na žáky základních škol, kteří ve školním roce 
2008/2009 plní povinnou školní docházku v ZŠ zřizovaných Statutárním městem Hradec Králové 
schvaluje úhradu neinvestičních prostředků na žáka První soukromé ZŠ Vocelova a ZŠ a MŠ Jana Pavla II. ve výši 
4.500 korun na žáka. 



Hlasování: 
Pro :   4 
Proti :   0 
Zdržel se:  1 - Salavec 
Usnesení bylo přijato. 
 

4. Projednání změny územní studie lokality „Západní svah“. 
Návrh usnesení č.5/4/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje ZMĚNU č.1 ÚZEMNÍ STUDIE Lokalita „Západní svah“ plochy A1 a A2, v k.ú Vysoká nad Labem dle 
přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   1 - Brož 
Proti :   4 
Zdržel se:  0 
Usnesení nebylo přijato. 
 

5. Projednání přijetí dotace z Programu obnovy venkova KHK 
Návrh usnesení č.6/4/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Souhlasí s přijetím dotace  z Programu obnovy venkova Královéhradeckého kraje (POV KHK) na akci: „Oprava 
chodníků a části místní komunikace v lokalitě "u bytovek"  v obci Vysoká nad Labem“ ve výši   300 000,- Kč. 
Celková částka na akci je v souladu se žádostí o dotaci vyčíslena na 706 365,- Kč a bude upřesněna po dokončení 
výběrového řízení na dodavatele stavby. 
Souhlasí s uzavřením smlouvy o poskytnutí dotace s poskytovatelem dotace  
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
Návrh usnesení č.7/4/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Souhlasí s přijetím dotace  z Programu obnovy venkova Královéhradeckého kraje (POV KHK) na akci: „Výstavba 
všesportovního areálu - dotace úroků z úvěru" ve výši  80 000,- Kč. Celková částka na akci je v souladu se 
žádostí o dotaci vyčíslena na 118.000,- Kč. 
Souhlasí s uzavřením smlouvy o poskytnutí dotace s poskytovatelem dotace  
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

6. Informace finančního výboru. 
Předseda finančního výboru, pan Jaroslav Králič, informoval zastupitelstvo o kontrolách hospodaření obce. 
 

7. Různé  
7.1. Ceník služeb za pronájem sportovního areálu. 
Návrh usnesení č. 8/4/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Schvaluje ceník služeb za pronájem sportovního areálu dle přílohy tohoto zápisu 
Hlasování: 
Pro :   4 
Proti :   1 - Brož 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
Dále starosta předložil dopis nazvaný Návrhy FK Vysoká n/L pro zastupitelstvo obce. Diskuze. 
 



7.2. Nejvyšší správní soud v Brně a jednání ve věci zrušení UPO Vysoká. 
Starosta informoval zastupitele o probíhajícím řízení. 
 
7.3. Obecně závazná vyhláška z ubytovací kapacity. 
Návrh usnesení č. 9/4/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č.1/2009 o místním poplatku z ubytovací kapacity dle přílohy tohoto zápisu 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
7.4. Zpravodaj č.3/2009 
Návrh usnesení č. 10/4/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Schvaluje text Zpravodaje č.3/2009 dle přílohy tohoto zápisu 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
7.5. SMLOUVA o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a o souhlasu se zřízením stavby s VČP Net. 
s.r.o 
Návrh usnesení č. 11/4/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Souhlasí s uzavřením Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a o souhlasu se zřízením stavby 
s VČP Net. s.r.o na pozemku parc. č. 436/4 v k.ú Vysoká nad Labem v souvislosti s budováním přívodu plynu 
k plánované sportovní hale, dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
7.6. SMLOUVA o budoucí smlouvě o zřízení věcných  břemen 
Návrh usnesení č. 12/4/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Souhlasí s uzavřením Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcných  břemen s  Telefónika O2 Czech Republic na 
pozemcích parc. č. 1319/22, 1319/9, 1319/8, 1319/21, 1319/26 a 1319/28 v k.ú Vysoká nad Labem, dle přílohy 
tohoto zápisu, ve znění připomínek zastupitelů 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
7.7. Koordinační dohoda mezi obcí a Policií ČR 
Návrh usnesení č. 13/4/2009 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Souhlasí s uzavřením Koordinační dohody mezi obcí Vysoká nad Labem  a Policií ČR, dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 



Diskuze: 
• Starosta informoval zastupitelstvo o návrhu Dopravního Podniku Města Hradce Králové – Dodatek č.1 ke 

smlouvě o přepravě osob. Protože podklady nebyly k dispozici v termínu dle jednacího řádu, a tedy 
zastupitelé neměli dostatek času na jejich prostudování, projednání bodu se odkládá na příští zasedání. 

• Manželé Hrůšovi upozornili na kolísání tlaku plynu. Starosta prověří u správce sítě. 
• Pan Králič upozornil na kolísání tlaku vody. V horní části obce občas teče kalná voda. Starosta prověří u 

správce sítě. 
• Manželé Hrůšovi informovali zastupitele o průjezdu nákladních automobilů uličkou, přes dopravní značku 

2,5t. Problém operativně řešen – automobily stavebníka, pana Musila, nebudou tuto uličku používat. Pan 
Hrůša navrhl instalovat do uličky zátarasy tak, aby neprojel nákladní automobil. Toto řešení bude zváženo, 
pokud se situace nezlepší, pak bude provedeno. 

• Diskuze o tom, zda budovaná kanalizace na „západním svahu“ má dostatečnou kapacitu. Starosta opět 
upozornil přítomné zástupce firmy Alba Invest, že stavby na „západním svahu“ nebudou připojeny na 
obecní čistírnu odpadních vod, pokud nebude zcela zřejmé, že kanalizace je správně řešena a její kapacita 
je dostatečná. Další podmínkou připojení je navýšení kapacity ČOV tak, aby bez problémů zpracovala 
splašky z celého „západního svahu“. 

• Hluk v neděli, používání motorových sekaček tak, že ruší klid. Občané budou prostřednictvím zpravodaje 
vyzváni k dodržování klidu v neděli. Starosta prověří možnost vydání obecně závazné vyhlášky. 

• Diskuze o stavbě rodinného domu na p.p.č. 80/2 a 82/4 v k.ú. Vysoká nad Labem (vedle Hrůšových). Podle 
dostupných informací se nejedná o klasický RD, ale o řadový dům složený ze tří bytů. Zastupitelstvo 
pověřilo starostu tlumočit na stavebním úřadě důrazný nesouhlas s takto koncipovanou stavbou, která 
evidentně nezapadá do okolní zástavby. Bude dále řešeno na příštím zasedání. 

 
 
 
 
 
 
 
                                                   
Zapsal : Jiří Horák  ………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřil : …………………………     ……………………….. 

Jaroslav Králič          František Salavec 
 
 
 
 
 
 

Starosta : ……………………………….    
       Ing. Jiří Horák 

 
 
 
 


